



الشركة العربية الأسترالية لمنتجات الألبان والتغليف
The Arab Australian Dairy Goods and Packing Co.





Established in 1998, Arab Australian Dairy Goods and Packing Co. Ltd. (ArabAust) was founded to meet the growing demand for high-quality dairy products in Jordan and the wider Middle East region. Since its inception, ArabAust has maintained a steadfast commitment to upholding stringent quality standards while offering customers competitive prices and convenient packaging options.

Over the years, the company has remained dedicated to both product quality and competitiveness. By supplying local retailers and meeting the exacting quality and logistical requirements of multinational organizations such as UNRWA and the World Food Programme (WFP), ArabAust has established itself as a trusted provider in the industry, adapting and thriving in the market.

تأسست في عام ١٩٩٨، الشركة العربية الأسترالية لمنتجات الألبان والتغليف لتلبية الطلب المتزايد على منتجات الألبان عالية الجودة في الأردن والمنطقة. منذ بدايتها، وضعت الشركة جودة منتجاتها في صدارة أولوياتها، بالإضافة إلى توفير منتجات بأسعار مناسبة وعبوات مريحة للمستهلك.

وعلى مدى سنوات النجاح، حافظت الشركة على جودة وأسعار منتجاتها، سواء في الأردن أو في الأسواق المجاورة، كما نجحت مراراً في تنفيذ عقود كبيرة تتطلب جودة عالية والالتزام بالمواعيد لصالح منظمات ومؤسسات دولية مثل (الأنروا) وبرنامج الغذاء العالمي.





Dairy for life

Our Partnerships

ArabAust proudly serves as an authorized distributor for Fonterra, the leading New Zealand dairy giant. This longstanding partnership thrives on mutual adherence to the highest business and ethical standards.



شراكتنا العالمية

الشركة العربية الأسترالية هي وكيل وموزع معتمد لشركة الألبان النيوزيلاندية العملاقة (فوتيرا). هذه الشراكة التي امتدت عبر عقود نمت نتيجة التزام الشركيين بأعلى المعايير التجارية والأخلاقية.

Our International Engagements

ArabAust has successfully secured contracts with esteemed international organizations, including UNRWA and the World Food Programme, as well as various charities and the Iraqi Ministry of Trade. Additionally, we provide packaging services to several renowned brands.

علاقاتنا الدولية

تتمتع الشركة بسمعة عالية مع عدد من المنظمات العالمية مثل (الأنروا) وبرنامج الغذاء العالمي ووزارة التجارة العراقية والتي تمكن الشركة من تنفيذ وإتمام عقود تطلبت سرعة وكفاءة بالتنفيذ. إضافة تنفذ الشركة العديد من عقود التعبئة والتوريد لصالح شركات إقليمية كبيرة.



منشأتنا الصناعية

تمتلك الشركة وتدير منشأة ضخمة داخل حدود المنطقة الحرة - الزرقاء بمساحة تزيد عن ٣,٠٠٠ متر مربعاً وطاقة إنتاجية بحدود ١٥٠ طن من الحليب يومياً الأمر الذي يؤهلها لتزويد عقود دولية ضخمة خلال أوقات سريعة. إضافة إلى ذلك، تحوي المنشأة على مخازن للبضاعة الجاهزة والمواد الأولية بمواصفات عالمية.

Our Manufacturing Facility

Located in the Zarqa Free Zone north of Amman, our state-of-the-art filling and packing facility spans 3,000 sq. meters. With a daily production capacity of 150 metric tons of finished product, ArabAust is equipped to fulfill large-scale contracts and meet tight deadlines. Moreover, our facility features modern storage infrastructure to ensure the quality and safety of both raw materials and finished goods.

Our Brands

Arab Australian boasts several registered trademarks, notably Dolce and Lara, available in a variety of aluminum sachet sizes. Moreover, we are in the process of establishing a new production line to package our products in tin cans.





منتجاتنا

بالإضافة إلى الحليب المجفف سريع الذوبان، تقدم الشركة عدد من المنتجات الأخرى مثل: الحليب المجفف خالي الدسم، والزبدة، والزيوت والسمنة الحيوانية والنباتية.

Our Product Range

In addition to Instant Whole Milk Powder (IWMP), ArabAust offers a diverse range of dairy ingredients, including Skimmed Milk Powder, Butter, Ghee, and vegetable shortening and oils.

علاماتنا

تسوق الشركة منتجاتها من خلال العديد من علاماتها المسجلة مثل لارا، دولسي وغيرها في عبوات وأحجام مناسبة من أكياس الألمنيوم. والشركة الآن بصدد إطلاق عبوات معدنية جديدة.



Lara
لارا حليب milk



الإلتزام بالجودة

الجودة هي النقطة الأساسية في عمليات الشركة، حيث يقوم فريق من المتخصصين بفحص المنتجات خلال جميع عمليات الإنتاج بداية من المواد الخام إلى المنتجات النهائية للتأكد من مطابقتها لأعلى معايير الجودة العالمية. إضافة تخضع منتجات الشركة للفحوصات من قبل المؤسسة العامة للغذاء والدواء، ومؤسسة المواصفات والمقاييس الأردنية والجمعية العلمية الملكية.

وهذا الإلتزام بالجودة هو الأساس الذي حظيت فيه منتجاتنا سواء من قبل المستهلك الحلي أو من المنظمات الدولية.



Commitment to Quality

Quality serves as the cornerstone of our operations at ArabAust. We meticulously select raw materials from top international suppliers and adhere rigorously to global packaging standards throughout the manufacturing process. Furthermore, our commitment to quality extends to comprehensive monitoring at every stage of production, along with rigorous testing and verification by regulatory bodies such as the Jordanian Food and Drug Administration (JFDA), the Jordanian Standards and Metrology Organization (JSMO), and the Royal Scientific Society (RSS).

This unwavering commitment to quality has earned ArabAust the trust and confidence of consumers and enabled us to consistently secure contracts from regional and international



Zarqa Free Zone
Third Industrial Sector
Zarqa - Jordan

info@arabaust.com
www.arabaust.com